
PROTOKÓŁ Nr 32
z XXXII sesji Rady Miasta Marki, 

która odbyła się w dniu 14 września 2005 roku

O godzinie 1300 XXXII sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria 
Przybysz – Piwko. Przywitała stałych członków Rady oraz przybyłych gości. Po stwierdzeniu 
quorum (lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji z dnia 29 czerwca 2005 roku.
5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 255).
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół nr 1 w 

Markach (Druk nr 256).
7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta 

Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok (Druk 
nr 254).

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVIII/205/2005 
Rady Miasta Marki z dnia 27 kwietnia 2005 roku (Druk nr 249).

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  części 
nieruchomości komunalnej (Druk nr 248).

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu 
udziału  w  prawie  własności  zabudowanej  nieruchomości  gruntowej  położonej  w 
Markach przy ul. Piłsudskiego 142 (Druk 250).

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  mienie 
komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 243).

12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 244).

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 245).

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przyznanie  prawa 
własności  nieruchomości  zamiennej  w  ramach  odszkodowania  przysługującego  za 
nieruchomości przejęte pod drogi publiczne (Druk 246).

15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  w  trybie  nieograniczonego 
przetargu ustnego niezabudowanych  nieruchomości gruntowych stanowiących mienie 
komunalne  (Druk nr 247).

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz 
Zakładu  Energetycznego  Warszawa  –  Teren  S.A.  z  siedzibą  w  Warszawie  prawa 
użytkowania  działki  numer  ewidencyjny  52/3  w  obrębie  geodezyjnym  4-11 
stanowiącej mienie komunalne (Druk nr 253).

17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  projekcie  planu 
aglomeracji Warszawa (Druk nr 241).

18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Miasta Marki na lata 2005 – 2010 (Druk 252).

19. Interpelacje i zapytania radnych.
20. Sprawy różne.
21. Zamknięcie posiedzenia.
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Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków  w sprawie zmian do porządku obrad.

Burmistrz   Janusz  Werczyński  złożył  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  pkt  13 
„Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym  nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej mienie  komunalne,  na  rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 245)”.
Burmistrz  poinformował,  że  projekt  uchwały  nie  został  zaopiniowany  przez  Komisję 
Budżetowo –  Gospodarczą  oraz,  że  Komisja  zwróciła  się  o  przygotowanie  dodatkowych 
informacji  dotyczących tej sprawy.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie złożonego 
przez Burmistrza wniosku.

Rada Miasta Marki jednogłośnie przyjęła wniosek Burmistrza.
 
Porządek obrad po zmianie przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji z dnia 29 czerwca 2005 roku.
5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 255).
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół nr 1 w 

Markach (Druk nr 256).
7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta 

Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok (Druk 
nr 254).

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVIII/205/2005 
Rady Miasta Marki z dnia 27 kwietnia 2005 roku (Druk nr 249).

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  części 
nieruchomości komunalnej (Druk nr 248).

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu 
udziału  w  prawie  własności  zabudowanej  nieruchomości  gruntowej  położonej  w 
Markach przy ul. Piłsudskiego 142 (Druk 250).

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  mienie 
komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 243).

12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 244).

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przyznanie  prawa 
własności  nieruchomości  zamiennej  w  ramach  odszkodowania  przysługującego  za 
nieruchomości przejęte pod drogi publiczne (Druk 246).

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  w  trybie  nieograniczonego 
przetargu ustnego niezabudowanych  nieruchomości gruntowych stanowiących mienie 
komunalne  (Druk nr 247).

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz 
Zakładu  Energetycznego  Warszawa  –  Teren  S.A.  z  siedzibą  w  Warszawie  prawa 
użytkowania  działki  numer  ewidencyjny  52/3  w  obrębie  geodezyjnym  4-11 
stanowiącej mienie komunalne (Druk nr 253).
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16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  projekcie  planu 
aglomeracji Warszawa (Druk nr 241).

17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Miasta Marki na lata 2005 – 2010 (Druk 252).

18. Interpelacje i zapytania radnych.
19. Sprawy różne.
20. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt  4. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji z dnia 29 czerwca 2005 roku.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu Nr 31 z XXXI sesji Rady Miasta Marki z dnia 29 czerwca 2005 roku.

Głosowanie
za przyjęciem protokołu –  13
przeciw – 0
wstrzymujących się – 2   

Protokół z XXXI sesji Rady Miasta Marki z dnia 29 czerwca 2005 roku został przyjęty.

Pkt 5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 255).

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  informację  z  działalności  Burmistrza  za  okres 
od  20 czerwca  do 2 września 2005 (informacja stanowi załącznik nr  2 do protokołu).
Burmistrz  udzielił  również  odpowiedzi  na  pytania  sformułowane przez  radnego Tadeusza 
Skłodowskiego dotyczące punktu 12, 20, 47,58. 

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół nr 1 w 
Markach (Druk nr 256).

Projekt uchwały zawarty w Druku 256 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego – zawarty w Druku 257 – stanowi załącznik nr 4 
do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przywitała Pana Jana Puściana,  Dyrektora 
Zespołu Szkół Nr 1 w Markach oraz przybyłych na sesję uczniów tej szkoły.

Burmistrz Janusz Werczyński przybliżył ideę nadania imienia Jana Pawła II Zespołowi Szkół 
nr 1 w Markach, a następnie zapoznał radnych z treścią kolejnych wystąpień w tej sprawie. 
Burmistrz  zwrócił  się  do Rady Miasta,  aby przedmiotem obrad był  Druk 257,  w którym 
Radca Prawny zaproponował inne niż w Druku 256 brzmienie § 1 „Zespołowi Szkół Nr 1 w 
Markach przy Al. Józefa Piłsudskiego 96 nadaje się imię Jana Pawła II. Pełna nazwa szkoły 
po  nadaniu  imienia  brzmi  „Zespół  Szkół  Nr  1  im.  Jana  Pawła  II  w  Markach.””(pisma 
dotyczące nadania imienia szkole stanowią załącznik nr 5 do protokołu).  

Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie 
nadania imienia Zespołowi Szkół nr 1 w Markach – Druk 257.
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
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Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz  – Piwko poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zawarty w Druku 257.

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXXII/226/2005 i stanowi załącznik nr 
6 do protokołu.

Pan  Jan  Puścian  wraz  z  uczniami  podziękował  za  podjęcie  uchwały  i  wręczył  radnym 
zaproszenia  na  uroczystość  nadania  imienia  szkole,  która  odbędzie  się  w  dniu   13 
października br.

Następnie Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko udzieliła głosu przybyłym na sesję 
mieszkańcom ul. Prostej i ul. Partyzantów.

Przedstawicielka mieszkańców ul. Prostej powiedziała, że ulica jest co prawda utwardzona, 
ale nie spełnia oczekiwań mieszkańców, którzy chcieliby wiedzieć, kiedy ul. Prosta zostanie 
wyasfaltowana?

Przedstawicielka  mieszkańców  ul.  Partyzantów  odczytała  petycję  mieszkańców  tej  ulicy 
(kopia petycji stanowi załącznik nr 7 do protokołu).

Burmistrz  Janusz  Werczyński  poinformował,  że  w  ocenie  Referatu  Zarządu  Dróg  stan 
omawianych  dróg  jest  dobry.  Przypomniał,  że  w  2004  roku  drogi  te  były  utwardzane 
kruszywem i destruktem. Zapewnił,  że przedstawione przez mieszkańców argumenty będą 
brane pod uwagę podczas prac przy tworzeniu budżetu miasta na 2006 rok i lata następne. 
Burmistrz dodał, że standard wielu ulic w Markach jest znacznie gorszy niż ul. Prostej i ul. 
Partyzantów.
 
Jeden z mieszkańców zwrócił uwagę, że na terenie stadionu przy ul. Wspólnej wieczorami i w 
nocy jeżdżą samochody, młodzież hałasuje słuchając bardzo głośno muzyki, co jest bardzo 
uciążliwe dla okolicznych mieszkańców.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  zobowiązał  się,  że  zwróci  się  do  użytkownika  obiektu  tj. 
Towarzystwa Sportowego „Marcovia 2000” o podjęcie działań w tej sprawie.

Pkt 7. Wydanie opinii  o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady 
Miasta Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok (Druk 
nr 254).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  informację  dotyczącą  proponowanych  zmian  w 
budżecie miasta na 2005 rok (informacja pisemna stanowi załączniki nr 9 do protokołu).

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 254.
Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz  – Piwko poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w 
sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok (Druk nr 254).
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Głosowanie
za podjęciem uchwały –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 3 

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXII/227/2005  i  stanowi  załącznik  nr  10  do 
protokołu.

Pkt 8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVIII/205/2005 
Rady Miasta Marki z dnia 27 kwietnia 2005 roku (Druk nr 249).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  zreferował  jednocześnie  trzy  projekty  uchwał  (Druk: 
249,248,250), które mają związek z planowaną w 2005 roku budową komisariatu Policji w 
Markach.
Burmistrz przypomniał, że Rada Miasta zdecydowała, że dobrą lokalizacją dla komisariatu 
Policji  będzie  posesja  przy  ul.  Piłsudskiego  142.  Zostały  podjęte  kroki  zmierzające  do 
uregulowania stanu prawnego tej posesji. Planowano w możliwie krótkim czasie przesiedlenie 
zamieszkałych tam trzech rodzin do innych mieszkań w celu rozebrania istniejącego budynku. 
Niestety, pomimo poszukiwań najprzeróżniejszych możliwości lokatorzy nie wyrazili zgody 
na zajęcie jakichkolwiek tymczasowych lokali.  W związku z powyższym w bieżącym roku 
nie jest możliwe przekazanie Policji posesji przy ul. Piłsudskiego 142 w celu rozpoczęcia prac 
związanych z budową komisariatu (Druk 249).
Komendant Stołeczny Policji poinformował, że w budżecie Komendy Stołecznej Policji na 
2005 rok są środki w wysokości 400 tys. zł na budowę Komisariatu Policji w Markach, które 
muszą być wykorzystane w 2005 roku, ponieważ w przyszłorocznym budżecie tych środków 
już  nie  będzie.  W  związku  z  tym  alternatywne  rozwiązanie  dla  lokalizacji  budowy 
komisariatu  to  teren o pow. 2130 m2 pomiędzy ul.  Piłsudskiego i  budynkiem przychodni 
zdrowia (Druk 248).
Natomiast  projekt  uchwały  zawarty  w  Druku  250  pozwoli  uregulować  stan  prawny 
nieruchomości przy ul Piłsudskiego 142.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 249.

Burmistrz Janusz Werczyński odpowiedział na pytania sformułowane przez radnego Roberta 
Tankiewicza i radną Małgorzatę Babiuch – Hall.

Radna Agata Świstowska złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie złożony wniosek.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku  –  14
przeciw – 1
wstrzymujących się – 0
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Wniosek został przyjęty.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie uchylenia uchwały Nr XXVIII/205/2005 Rady Miasta Marki z dnia 27 kwietnia 2005 
roku (Druk nr 249).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  11
przeciw – 0
wstrzymujących się – 4

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXII/228/2005  i  stanowi  załącznik  nr  12  do 
protokołu.

Pkt  9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  części 
nieruchomości komunalnej (Druk nr 248).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 248.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości komunalnej (Druk nr 248).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  11
przeciw – 1
wstrzymujących się – 3

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXII/229/2005  i  stanowi  załącznik  nr  14  do 
protokołu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu 
udziału w prawie własności  zabudowanej  nieruchomości  gruntowej  położonej w Markach 
przy ul. Piłsudskiego 142 (Druk 250).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 250.
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz  – Piwko poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały 
nieodpłatnego  nabycia  do  gminnego  zasobu  udziału  w  prawie  własności  zabudowanej 
nieruchomości gruntowej położonej w Markach przy ul. Piłsudskiego 142 (Druk 250).

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 14
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przeciw – 0
wstrzymujących się – 1

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXII/230/2005  i  stanowi  załącznik  nr  16  do 
protokołu.

Pkt  11.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, 
na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 243).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  omówił  projekt  uchwały  i  przedstawił  operat  szacunkowy 
ustalający wartość nieruchomości będącej przedmiotem uchwały.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 243.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie  bezprzetargowym  niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości 
przyległej (Druk nr 243).

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 14 
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXII/231/2005  i  stanowi  załącznik  nr  18  do 
protokołu.

Pkt  12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym  nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  mienie  komunalne,  na  rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 244).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  omówił  projekt  uchwały  i  przedstawił  operat  szacunkowy 
ustalający wartość nieruchomości będącej przedmiotem uchwały.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 244.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia  zgody na zbycie  w trybie  bezprzetargowym nieruchomości  gruntowej, 
stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 244).
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Głosowanie
za podjęciem uchwały –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 2
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXII/232/2005  i  stanowi  załącznik  nr  20  do 
protokołu.

Pkt  13.  Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  przyznanie prawa 
własności  nieruchomości  zamiennej  w  ramach  odszkodowania  przysługującego  za 
nieruchomości przejęte pod drogi publiczne (Druk 246).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 246.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na przyznanie prawa własności nieruchomości zamiennej w ramach 
odszkodowania przysługującego za nieruchomości przejęte pod drogi publiczne (Druk 246).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 3

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXII/233/2005  i  stanowi  załącznik  nr  22  do 
protokołu.

Pkt  14.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  w  trybie  nieograniczonego 
przetargu  ustnego  niezabudowanych   nieruchomości  gruntowych  stanowiących  mienie 
komunalne  (Druk nr 247).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo przedstawił projekt uchwały oraz odpowiedział na 
pytania sformułowane przez radnego Tadeusza Skłodowskiego i radną Małgorzatę Babiuch – 
Hall.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 247.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  sprzedaży  w  trybie  nieograniczonego  przetargu  ustnego  niezabudowanych 
nieruchomości gruntowych stanowiących mienie komunalne  (Druk nr 247).
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Głosowanie
za podjęciem uchwały –  10
przeciw – 2
wstrzymujących się – 3

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXII/234/2005  i  stanowi  załącznik  nr  24  do 
protokołu.

Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz 
Zakładu Energetycznego Warszawa – Teren S.A. z siedzibą w Warszawie prawa użytkowania 
działki numer ewidencyjny 52/3 w obrębie geodezyjnym 4-11 stanowiącej mienie komunalne 
(Druk nr 253).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 253.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na  ustanowienie  na rzecz Zakładu Energetycznego Warszawa – 
Teren S.A. z siedzibą w Warszawie prawa użytkowania działki numer ewidencyjny 52/3 w 
obrębie geodezyjnym 4-11 stanowiącej mienie komunalne (Druk nr 253).

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXXII/235/2005 i stanowi załącznik nr 
26 do protokołu.

Pkt  16.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  projekcie  planu 
aglomeracji Warszawa (Druk nr 241).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała wystąpienie o wydanie opinii o 
projekcie planu aglomeracji Warszawa wystosowane przez Wojewodę Mazowieckiego (kopia 
pisma stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 

Burmistrz Janusz Werczyński udzielił dodatkowych wyjaśnień.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 241.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia opinii o projekcie planu aglomeracji Warszawa (Druk nr 241).

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 14
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przeciw – 0
wstrzymujących się – 1

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXI/236/2005  i  stanowi  załącznik  nr  29  do 
protokołu.

Pkt  17.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Miasta Marki na lata 2005 – 2010 (Druk 252).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Burmistrz  Janusz Werczyński  przedstawił  uzasadnienie do projektu uchwały (uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 31 do protokołu).

Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej,  Bezpieczeństwa Publicznego i  Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku 252.

Radni zgłosili poprawki kilku błędów pisarskich w załączniku do uchwały – str. 18, 31, 50, 
52, 67. 

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia  Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta  Marki  na lata 
2005 – 2010 (Druk 252).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  11
przeciw – 0
wstrzymujących się – 2
Dwóch radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXII/237/2005  i  stanowi  załącznik  nr  32  do 
protokołu.

Pkt 18. Interpelacje i zapytania radnych.

1. 
Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  odczytała  pismo  Wydziału  Prawnego  i 
Nadzoru  Mazowieckiego  Urzędu  Wojewódzkiego  dotyczące  mandatu  radnej  Teresy 
Sobolewskiej (kopia pisma stanowi załącznik nr 33 do protokołu). 

Burmistrz  Janusz  Werczyński  odczytał  interpelację  radnej  Teresy  Sobolewskiej  (kopia 
interpelacji stanowi załącznik nr 34 do protokołu) oraz odpowiedź na interpelację (odpowiedź 
stanowi załącznik nr 35 do protokołu).  

2.
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Burmistrz  Janusz  Werczyński  odczytał  interpelację  radnej  Agaty  Świstowskiej  (kopia 
interpelacji stanowi załącznik nr 36 do protokołu) oraz odpowiedź na interpelację (odpowiedź 
stanowi załącznik nr 37 do protokołu).  

Pkt 19. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała:
- Uchwałę  Nr  187/W/05  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  W 

Warszawie z dnia 5 lipca 2005 roku w sprawie wydania opinii dotyczącej możliwości 
spłaty  pożyczek  długoterminowych  w  wysokości  584.000,-  zł  i  799.504,-  zł 
zaciąganych przez Miasto Marki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki  Wodnej  w  Warszawie  z  przeznaczeniem  na  finansowanie  zadań 
inwestycyjnych (kopia uchwały stanowi załącznik 38 do protokołu),

- pismo – analizę oświadczeń majątkowych Burmistrza Miasta Marki i Przewodniczącej 
Rady  przygotowane  przez  Biuro  do  Spraw  Ochrony  Informacji  Niejawnych 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie (kopia pisma stanowi załącznik 
nr 39 do protokołu),

- Dyplom  dla  Rady  Miasta  Marki  za  wieloletni  patronat  nad  Polskim  Związkiem 
Wędkarskim Koła Miejskiego nr 14 Marki z okazji 30-lecia Koła (dyplom stanowi 
załącznik nr 40 do protokołu).

Pkt 20.Zamknięcie sesji.

O godzinie 1600 Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XXXII sesję Rady 
Miasta Marki.

protokołowała
Małgorzata Mincberg
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